
 
Vraag d.d. 10-04-2023 fractie DUS Weert 
 
Onderwerp: Annamolen 

 

Beste griffie gelieve onderstaand bericht door te geleiden.   

 

De gemeente Weert is eigenaar van de molens in Weert. In ieder geval de Annamolen.  

Via Facebook zag ik het bericht van de Annamolen geschreven door Vincent van den 

Berg.  

Graag vernemen wij of u voornemens bent samen met de vrijwilligers te kijken en te 

participeren (als eigenaar) in een adequate oplossing.  

Bericht Facebook: 

 

De Corona buitentrap vervangen? 

 

Bij de eerste serieuze tekenen dat Corona niet zomaar een griepje was, zijn we met de 

vrijwilligers van de Annamolen gaan nadenken: "Hoe houden we onze molen, ook in 

tijden van een pandemie als Corona, toegankelijk?"  

De oplossing vonden we in het invoeren van een routing door de molen waardoor de 

wegen van bezoekers elkaar niet meer kruisten en bezoekers niet met elkaar in contact 

kwamen.  

Maar zo'n routing vereiste een extra buitentrap. Daar bood Adriaens Molenbouw 

spontaan en belangeloos hulp. We kregen, om niet, de buitentrap die daarvoor door 

Adriaens Molenbouw bij de restauratie van een molen op Domein Bokrijk was gebruikt.  

 

Inmiddels zijn we enkele jaren verder en is voor ons als vrijwilligers die buitentrap een 

onmisbare extra voorziening geworden. De toegankelijkheid van de molen is er enorm 

door vergroot. Mensen die normaal, als gevolg van bv hoogtevrees, nooit op de 

meelzolder (of nog hoger) kwamen, durven wel via de buitentrap naar boven. Ook 

ouderen gebruiken vaker de buitentrap dan de smalle steile binnentrap.  

 

Maar de trap is nu op, moet vervangen worden uit het oogpunt vooral ook van veiligheid. 

En wat doe je dan? Dan ga je rondneuzen. Je stelt jezelf de vraag “Willen we weer een 

duurzame houten trap of een ut Cortensstaal?’”  Ook vraag je offerte aan en vraagt 

schriftelijk medewerking van de gemeente Weert. Maar daar gaat het dan mis. Waarom? 

Vertel het me maar. 

 

Nu bijna één jaar geleden vroegen we de gemeente, de eigenaar van de molen, om 

medewerking bij dit voor ons belangrijke project. Helaas, tot de dag van vandaag, weten 

we nog niks. 

Zelfs een formeel antwoord in de geest van 'we zijn er mee bezig' was niet mogelijk. 

Doodse stilte. 

Terwijl we géén bergen met geld vragen. Het grootste deel van het project kunnen we, 

mede dankzij één van onze Molenvrienden, die hiervoor in de buidel wil tasten, 

grotendeels zelf ophoesten. En via de Rabobank Clubsupport Actie hebben we 2 jaar voor 

dit project campagne gevoerd en een niet onaanzienlijk bedrag ontvangen.  

 

Hoe verder? Wie het weet mag het zeggen.  

Wat ik persoonlijk wel weet is dat een zulke ervaring allerminst stimulerend voor de 

betrokkenheid en het enthousiasme is. We steken als vrijwilligers veel tijd én energie in 

het behoud van een monument en erfgoed dat nota bene ook nog eens eigendom van de 

gemeente Weert is.  

 

We hadden gehoopt de nieuwe trap bij het begin van het nieuwe molenjaar 2023 in 

gebruik te kunnen nemen. We wachten echter nog op antwoord en duidelijkheid.  

Het zal wel 2024, 2025 of 2026 worden. 



 

Verstuurd op persoonlijke titel uit onmacht en toenemende frustratie 

Vincent van den Berg, vrijwilliger Annamolen Keent. 

 

Met vriendelijke groet  

Conny Beenders-van Dooren 

Raadslid DUS Weert 

 

 
 


